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Spørgsmål 147:
"Det bedes oplyst, hvad der konkret skal forstås ved svaret: ”En undersøgelse har 
vist, at der i meget få tilfælde har været forsinkelse i opkrævningen” jf. svar på 
SAU alm.del – spm. 74, idet der jo i sagens natur kun kan være tale om få tilfæl-
de, når det kun er ganske få skatteydere, der bruger den anførte ordning."

Svar:
Undersøgelsen i forbindelse med SAU alm.del – spm 74 viste at der i 2 tilfælde 
kunne konstateres en forsinkelse af opkrævningen. 

I den ene sag er opkrævningen blevet forsinket i 2½ måned på grund af mang-
lende erindringsdato. Opkrævningen er iværksat og sagen er sluttet.

I den anden sag var der ikke sket en afklaring af de årlige afdrag og hele 
henstandsbeløbet henstod uden opkrævning. Sagen er taget op af det pågældende 
Skattecenter og opkrævningen af forfaldne afdrag er ajourført.  


